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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem elégedettek a megyei múzeumok a Kulturális Örökségvédelmi szakszolgálattal?

írOma -zam : i-' i

Érkczett. 2007 SZEPT 17.

Írásbeli kérdés

"címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Hiller István
Oktatási és Kulturális Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

K13579 szám alatt beadott írásbeli kérdésem egyik lényeges pontja volt, hogy a Miniszter úr

által elmondottak ellenére miért elégedetlenek mégis a megyei múzeumok . Sajnos a K .Ö.SZ .

működése és megítélése nyomán feltámadt indulatok mind a mai napig nem csitulnak .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miért nem elégedettek a megyei múzeumok a Kulturális Örökségvédelmi szakszolgálattal?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2007 . szeptember 15.

Erdős Norbert
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